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PROTOKÓŁ nr XXXIV/2018  

z przebiegu XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa 

odbytej w dniu 6 marca 2018 r. w godz. od 15:00 do  16:15                                                                                                                                                                                                                    

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

Radni Rady Miejskiej Żerkowa: 15 radnych na ogólny stan 15 radnych - zg. z listą obecności /  

zał. 1. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Sołtysi Gminy Żerków  - zg. z listą obecności/ zał. 2 

2. Goście     - zg. z lista obecności /zał. 3  

 

Porządek obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa, wraz z zaproszeniem, przekazano radnym drogą 

elektroniczną oraz wersję papierową w dniu 27 lutego 2018 r. przesłano pocztą. 

 

Punkt 1 – Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Zgodnie z § 31 Statutu Gminy Żerków, przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Wojciech Raś,  

o godz. 15: 00 otworzył XXXIV sesję Rady Miejskiej Żerkowa. Powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

stwierdził, że w sesji uczestniczą wszyscy radni, czyli obecność radnych stanowi quorum 15 radnych 

uczestniczących w obradach sesji. 

 

Punkt 2 – Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXXIV sesji w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.   

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

6. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy Powiatowi Jarocińskiemu finansowej na rok 2018, 

2) sprzedaży działek budowlanych w Żerkowie, 

3) nadania nazw ulicom na obszarze miasta Żerkowa, 

4) odwołania i powołania radnego członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Żerkowa, 

5) podziału Miasta i Gminy Żerków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

6) utworzenia stałych obwodów głosowania na obszarze Miasta i Gminy Żerków, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

7) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych, 

8) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na rok 2018", 

9) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na rok 2019, 

10) ustanowienia trzech grupowych pomników przyrody, 

11)  aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Żerków na lata 2017 – 2023, 

12) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2018. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Żerkowa za rok 2017. 

9. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa za rok 2017. 

10. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  

11.  Zamknięcie obrad sesji.    

Przewodniczący przedstawił wnioski formalne o zmianę porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej 

Żerkowa: 
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1) Burmistrza Miasta i Gminy Żerków w sprawie wycofania projektu uchwały z p.pkt. 12 w pkt 6 

porządku obrad w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2018, ponieważ 

nie przygotowano projektu uchwały z uwagi na brak zmian do budżetu, 

2) radnych o zmianę porządku obrad i wycofanie projektów uchwał z w sprawie: 

 podziału Miasta i Gminy Żerków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

 utworzenia stałych obwodów głosowania na obszarze Miasta i Gminy Żerków, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Radni wniosek uzasadnili potrzebą ponownego rozpatrzenia projektów uchwał na posiedzeniu 

komisji, ponieważ nastąpiły istotne zmiany po wydanej opinii Komisarza Wyborczego, a termin 

ostatecznego podjęcia uchwał upływa w dniu 31 marca 2018 r. /Wniosek stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski: 

Ad. 1) w wyniku głosowania wniosek przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” 

Ad. 2) w wyniku głosowania wniosek przyjęto większością: 8 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” 

Głosowania przeprowadzono w obecności 15 radnych na sali obrad. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie prządek obrad po wprowadzonych zmianach, który został 

przyjęty większością: 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali obrad. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za” przy 15 radnych 

na sali obrad – bez odczytywania. 

Protokół z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 7 lutego 2018 r. został wyłożony 

do wglądu przed obradami XXXIV sesji oraz był dostępny w biurze Rady Miejskiej. 

 

Punkt 4 – Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Sebastian Nowaczyk zapytał jak wygląda sprawa przetargowa inwestycji gminnych 

zaplanowanych na rok 2018 oraz jak wygląda realizacja inwestycji gminnych?  

Radny Jan Barański, na jakiej podstawie są uruchamiane supermarkety, kto wydaje pozwolenie  

i je podpisuje oraz na jakiej podstawie są realizowane?  

Radny Zdzisław Paluszkiewicz wnioskował o poczynienie starań w sprawie przejęcia 

niezagospodarowanej działki, położonej w centrum Brzóstkowa przy drodze po prawej stronie jadąc  

w kierunku do kościoła. Właścicielem działki jest Skarb Państwa, dawniej na działce mieszkał były sołtys 

a obecnie rosną chwasty i krzewy. Zdaniem radnego działkę można zagospodarować na plac zabaw dla 

dzieci.  

 

Punkt 5 – Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie na podstawie materiałów opracowanych dla radnych. 

Rada sprawozdanie przyjęła większością: 13 głosów „za”; 0 głosów „przeciw”; 2 głosy „wstrzymujące 

się” w obecności 15 radnych na sali w trakcie głosowania. Sprawozdanie stanowi załącznik  

nr 6 do protokołu. 

 

Punkt 6. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na rok 2018, 

Przewodniczący wyjaśnił, że temat został poruszony na spotkaniu radnych z przedstawicielami Powiatu 

w Jarocinie, w związku z pismem o zwiększenie pomocy finansowej o kwotę 750 tys. zł na zadanie  

pn.: Przebudowa drogi Dobieszczyzna-Sucha-Parzew. Przewodniczący poprosił radnych o zastanowienie  

się i zaproponowanie, jaką kwotę z budżetu gminy można przeznaczyć na ten cel. 
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Radna Barbara Urbańska zapytała, jaka to jest kwota? 

Przewodniczący odpowiedział, że prosi o złożenie propozycji.  

Radna Ewa Marek-Skiba powiedziała, że po zapoznaniu się z ofertą przedstawioną przez przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Jarocińskiego, z której wynika, że różnica pomiędzy kwotą dofinansowania,  

a zaplanowaną na zadanie inwestycyjne wynosi 371 tys. zł. Wobec tego radna zaproponowała, aby  

z wydatków majątkowych budżetu roku 2018 (punkt 10), gdzie zaplanowano: Partnerstwo dla energetyki 

odnawialnej w kwocie 362.628,00 zł, zdjąć 300 tys. zł. i przeznaczyć ją na inwestycję drogową a Powiat 

znajdzie brakującą kwotę. Pozostałą kwotę w wysokości 62.628,00 zł, pozostawić na dokumentację. 

Wtedy nadwyżka budżetowa pozostanie w budżecie, ponieważ mamy swoje zadania inwestycyjne  

i uważam, że kwota 300 tys. zł z Partnerstwa dla energetyki odnawialnej byłaby kwotą optymalną. 

Przewodniczący poparł wniosek radnej uważając, że jest słuszny, a kwota jest wystarczająca, ponieważ 

wcześniej w budżecie zabezpieczono na to zadanie środki w wysokości 1 mln zł.   

Radny Grzegorz Andraszak wnioskował, aby na przebudowę drogi wziąć środki z rezerwy celowej, bo 

nie ma sensu przetrzymywać pieniędzy, które nie są używane, a są potrzebne. W tym momencie byłoby 

wskazane, aby wziąć te środki i gdy pojawi się konkretny temat dotyczący samochodu to wtedy będziemy 

myśleć, bo nie ma sensu przetrzymywać pieniędzy, rezerwować po to, aby uspokoić pana Jana, żeby Wam 

nie uciekł. 

Przewodniczący odpowiedział, że te pieniądze zostały zabezpieczone na konkretny cel i dlatego 

zaplanowane środki nie będą ruszane. To, że kwota została rozbita na dwa paragrafy to tylko, dlatego, 

aby była możliwość pozyskania środków zewnętrznych. 

Radny Grzegorz Andraszak przypomniał, że to jest rezerwa celowa. 

Przewodniczący jeszcze raz powtórzył, że te środki zostały zabezpieczone na wskazane zadanie i jeżeli 

uda się pozyskać pieniądze to wówczas zostaną przeznaczone na konkretny cel. W tym momencie tych 

środków nie będziemy przesuwać na inne zadanie.  

Radny Grzegorz Andraszak zapytał, co znaczy na konkretny cel? 

Przewodniczący odpowiedział, że na zakup samochodu dla OSP w Dobieszczyźnie. 

Radny Jan Barański powiedział, że kolega radny dobrze wie, że jest to realizacja wyborcza a dotyczy 

zadania jeszcze poprzedniej kadencji. 

Przewodniczący przerwał dyskusję mówiąc, że nie chciałby, aby każda dyskusja na posiedzeniu Rady 

skupiała się wokół dotacji celowej przeznaczonej na samochód.  

Skarbnik Gminy wracając do rezerwy celowej powiedziała, że nigdzie w uchwale budżetowej nie jest 

zaznaczone, że te środki są przeznaczone na zakup samochodu. W przypadku gdyby taki zapis był, to 

RIO stwierdzi nieprawidłowość w zapisie uchwały budżetowej. Wydatki przy uchwalaniu budżetu na 

zaplanowane zadanie winny się znaleźć w klasyfikacji budżetowej. Wiedząc, że są to środki na zakup 

samochodu, to wydatki powinny być uwzględnione w dziale 754 paragraf 6060. Podkreśliła, że jest to 

rezerwa celowa ogólna, majątkowa i może być przeznaczona na cokolwiek innego, ponieważ nigdzie nie 

jest określone przeznaczenie, jeżeli będzie powtarzane, że jest na zakup samochodu, rezerwa może być 

cofnięta. 

Radna Maria Sołtysiak zapytała czy środki zaplanowane na energię odnawialną nie są już aktualne? 

Burmistrz odpowiedział, że jeden wniosek wykluczono, ponieważ było ich więcej, poza tym wycofał się 

jeden z udziałowców i dlatego wniosek odpadł. Podjęto działania pozyskania środków z funduszów 

norweskich i jeżeli taka sytuacja zaistnieje wówczas będą potrzebne środki na dokumentację techniczną. 

Pierwotny wniosek, który mieliśmy był ustalony przez Urząd Marszałkowski i zakładał, że możemy tylko 

wykorzystać energię odnawialną na potrzeby własne, bo założenie mówi, że tam gdzie jest duży dach,  

a mało odbioru, to nie można założyć 100 paneli tylko 25 i powinno to wystarczyć. Chcemy iść w inną 

stronę, bo jest taka możliwość i bylibyśmy jednym z liderów w tym działaniu. Chcemy koło oczyszczalni 

ścieków na 2 ha postawić baterie fotowoltaiczne i uzyskać ok. 1 megawata energii. Stworzyć plaster 

energetyczny a z powstającej energii byłaby zasilana oczyszczalnia ścieków w Żółkowie. Jest też 

możliwość przesyłu energii po sieci własnej lub zawodowej energetyki z wykorzystaniem na zadania 

własne Burmistrz rozważył także koszty przesyłu energii, co będzie bardziej opłacalne czy własna sieć 

czy korzystanie z istniejącej linii energetycznej, aby nie zapłacić więcej niż za energię. Sprawa toczy się 

na szczeblu ministerialnym i na pewno nie może być tak, aby ktoś zarabiał na naszej energii. Dodał, że 

nadwyżka energii byłaby skierowana we wskazane miejsca na potrzeby własne naszych obiektów tj,: 
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Oczyszczalni Ścieków w Raszewach, SUW w okresie letnim, DPS w Raszewach i ZAZ Promyk  

w Żerkowie. Na te zadania jest potrzebna dokumentacja, a pozostała kwota ok. 60 tys. zł zapewniłby jej 

wykonanie (..).  Burmistrz podkreślił, że bezpiecznie można z tego skorzystać przy aprobacie radnych  

i dokonać takich przesunięć.   

Radna Maria Sołtysiak powiedziała, że nie tak dawno były zabierane niewielkie kwoty z innych 

podziałek klasyfikacji budżetowej, ponieważ były potrzebne pieniądze. W tej chwili wszystkie środki 

dajemy do Dobieszczyzny: siłownia, nowy samochód dla OSP w Dobieszczyźnie, droga.  Owszem droga 

jest potrzebna ludziom i jestem za tym, ale opanujmy się, bo nie mamy jednej wioski w gminie, gdzie 

wszystkie środki pójdą do jednej miejscowości. Dla pozostałych miejscowości niewielkie pieniądze były 

zabrane.  

Przewodniczący powiedział, że ma podobne zdanie w tym temacie i kwota 300 tys. zł będzie optymalna.  

Radny Grzegorz Andraszak wnioskował o poprawienie podziałki, w której mają znaleźć się środki, 

ponieważ my wszyscy wiemy, że te środki są przeznaczone na samochód. Pan Panie Przewodniczący 

próbuje zakamuflować, aby nie wyszło, bo gdy RIO się dowie, to będzie wielki ambaras. Obiecał Pan, że 

zgodnie z zasadami prawa i ogólnej akceptacji będzie Pan przewodniczył Radzie. W związku z tym 

zgłaszam wniosek o to, żeby dokonać poprawki, aby środki znalazły się w tej podziałce, o której 

wspomniała Pani Skarbnik, ponieważ uważam, że jest to oszukiwanie ludzi. Zgłaszam taki wniosek  

i proszę poddać go pod głosowanie.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Grzegorza Andraszaka. Kto z Państwa radnych 

jest za wnioskiem?  

Rada w wyniku głosowania odrzuciła wniosek większością: 7 głosów „za” przy 8 głosach „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali obrad. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Ewy Marek-Skiby w sprawie wpisania w projekt 

omawianej uchwały kwoty 300 tys. zł z wydatków majątkowych - Partnerstwo dla energetyki 

odnawialnej z przeznaczeniem na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania pn.: Przebudowa drogi Dobieszczyzna-Sucha-Parzew. Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem?   

Rada w wyniku głosowania przyjęła wniosek większością: 8 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw”,  

5 głosach „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali obrad. 

Radna Barbara Urbańska - nie jesteśmy przeciwni przebudowie drogi. 

Radny Grzegorz Andraszak – zaistniałą sytuację chcę zasygnalizować komisji, ponieważ uważam, że są to 

działania bezprawne i dobrze, aby komisja pod przewodnictwem pani Ewy zajęła się tym problemem i go 

wyjaśniła.    

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na rok 2018 w kwocie 300 tys. zł na zadanie 

pn.: Przebudowa drogi Dobieszczyzna-Sucha-Parzew. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

przyjęty większością: 8 głosów „za”, przy 2 głosach „przeciw”, 5 głosach „wstrzymujących się”  

w obecności 15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/219/18 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy 

finansowej na rok 2018, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

2) sprzedaży działek budowlanych w Żerkowie, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Radny Grzegorz Andraszak zapytał czy na ten temat dyskutowano na komisji? 

Przewodniczący odpowiedział, że tak. 

Radny Janusz Szóstek poprosił, aby wolniej prowadzić obrady i poprosił o powtórzenie głosowania. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący podał ponownie pod głosowanie projekt uchwały, który 

został przyjęty większością: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

w obecności 15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/220/18 w sprawie sprzedaży działek budowlanych w Żerkowie, stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 
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3) nadania nazw ulicom na obszarze miasta Żerkowa, 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały mówiąc, że temat był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej Żerkowa i wówczas padła propozycja, aby ulice otrzymały nazwę 

drzew, ale Burmistrz Żerkowa naniósł jedna zmianę w nazewnictwie, po czym poprosił Burmistrza  

o komentarz w tej sprawie. 

Burmistrz zaznaczył, że nie chce wracać do anonimowego pisma związanego z nadaniem nazw nowym 

ulicom, ale zapomnieliśmy o innej propozycji mówiącej o upamiętnieniu 100-lecia Powstania 

Wielkopolskiego związanego ze 100-leciem odzyskania niepodległości i żeby tą rocznicę upamiętnić. 

Dlatego dla ulicy znajdującej się w pierwszym fragmencie nowych działek w otoczeniu ulic poetów, 

zaproponowałam Czesława Miłosza, a o zreferowanie potrzeby nadania drugiej nazwy poprosił radną 

Ewę Marek-Skibę.   

Radna Ewa Marek-Skiba odnosząc się do nazw ulic powiedziała, że mamy 100-lecie odzyskania 

niepodległości, 100-lecie wybuchu Powstania Wielkopolskiego. W związku z tym w grudniu składałam 

wniosek, żeby rok 2018 był rokiem Powstańców Ziemi Żerkowskiej. Mam taką propozycję, aby docenić 

mjr Zbigniewa Gorzeńskiego i jednej z tych ulic np. zamiast ul. Dębowej nadać jej nazwę ulicy majora 

Zbigniewa Gorzeńskiego. Uważała, że jest to osoba zasłużona, mająca swoją kwaterę spoczynku we 

Lgowie oraz wiemy, jakie były jego zasługi dla jarocińskich oddziałów powstańczych. Myślę, że na 100-

lecie obchodów wybuchu Powstania Wielkopolskiego, a wiemy, że w każdej miejscowości powstają 

komitety i tutaj naprawdę będzie się działo, w powiecie i w całej Wielkopolsce, dlatego uważam, aby 

zmienić nazwę ulicy Dębowej oznaczoną numerem działki 4/11 i nr 4/22 na  ulicę Gorzeńskiego.   

Radny Bogdan Bożejewicz dodał, że mówił na komisji, że jest to najdłuższa z nowych ulic, przy której 

jest największa ilość działek, dlatego uznałem, że mogłaby być imienia majora Zbigniewa Gorzeńskiego.  

Radny Sebastian Nowaczyk wnioskował, aby zmienić nazwę ulicy Dębowej na mjr. Zbigniewa 

Gorzeńskiego i przegłosować. 

Sekretarz Gminy uważał, że państwo radni powinni się zastanowić jak powinna się dokładnie nazywać? 

Czy wystarczy sama nazwa Zbigniewa Gorzeńskiego? 

Radna Ewa Marek-Skiba uważała, że nazwa winna brzmieć: Majora Zbigniewa Gorzeńskiego.   

Radny Grzegorz Andraszak zaproponował, żeby sprawę nazwy z kimś skonsultować. Nadanie nazwy jest 

poważne a Pana zdanie, że może być tak, dla mnie nie jest kompetentne, a jeżeli są wątpliwości, to 

należało zrobić to wcześniej. 

Przewodniczący – Panie radny brakuje mi już sił na pańskie zachowanie. Od kiedy stracił Pan swoje 

przewodnictwo w Radzie, potem wiceprzewodniczącego bombarduje Pan wszystko po kolei. 

Radny Grzegorz Andraszak – nie stracił, bardzo przepraszam, nie chciałem z Panem współpracować a to 

jest istotne. 

Przewodniczący - nikt nie wyklucza dyskusji, nie ucisza Pana, nie zabiera głosu. Jeżeli mówimy  

o nazwach ulic to oczywiście, jeżeli ma Pan coś merytorycznego do wniesienia, to prosimy. Pani radna 

Urbańska proponowała, aby Rynek miał nazwę Zbigniewa Gorzeńskiego i wówczas nie mówiliście, że ma 

być Majora Zbigniewa Gorzeńskiego, a dziś szukacie dziury w całym. Panie radny, po co to, 

rozmawiajmy, wypracujmy nazwę niech będzie Majora Zbigniewa Gorzeńskiego czy nie wystarczy? 

Radny Grzegorz Andraszak stwierdził, że nie ma porozumienia. Nie chcę, jako radny wstydzić się za jakiś 

wtop, lepiej pomyślmy, skonsultujmy i wtedy podejmijmy uchwałę (…).   

Radna Barbara Urbańska uważała, że należy najpierw zapytać i uzgodnić, jaką należy przyjąć nazwę, aby 

się nie wstydzić. Ma być ulica Gorzeńskiego, dobrze, ale należy dokładnie ustalić.  

Radny Bogdan Bożejewicz, – kogo mamy pytać, pustych działek? 

Radna Barbara Urbańska – nie działek, ale kogoś, kto może wyjaśnić sprawę. 

Radny Bogdan Bożejewicz – anonim wpłynął do Rady.  

Radna Barbara Urbańska – nie mówimy o anonimie. 

Radna Maria Sołtysiak – chodzi o prawidłowe nazewnictwo. 

Radna Ewa Kubacka – powiedziała, że w miejscowości Wilkowyja istnieje ulica Gorzeńskiego bez 

imienia, jest tylko nazwisko. 

Burmistrz wyjaśnił, że w Żerkowie istnieją nazwy ulic z imionami i nazwiskami. 

Przewodniczący przerwał dyskusję i poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza oraz radnej Ewy 

Marek-Skiby:  
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1) pierwsza propozycja zgłoszona przez Burmistrza dotycząca działki 5/31 o nazwie ulicy Czesława 

Miłosza. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej nazwy? 

Rada w wyniku głosowania przyjęła nazwę większością: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głos „wstrzymującym się” oraz dwóch radnych nie głosowało, w obecności 15 radnych na sali obrad. 

 

2) druga propozycja dotyczy działek oznaczonych numerami: 4/11, 4/22, 5/19 i 5/21 dla ulicy  

o nazwie ulicy Dębowej, obecna propozycja to Majora Zbigniewa Gorzeńskiego. Kto z Państwa 

radnych jest za tą propozycją? 

Rada w wyniku głosowania przyjęła nazwę większością: 13 głosów „za” przy 0 głosów „przeciw”,  

2 głosach „wstrzymującym się” w obecności 15 radnych na sali obrad. 

Przewodniczący przedstawił treść uchwały z nazwami ulic. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

przyjęty jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/221/18 w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Żerkowa, stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

4) odwołania i powołania radnego członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Żerkowa, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały oraz zapytał czy jest propozycja innej kandydatury? Czy 

Klub Radnych „Rozsądna Gmina” może zmienił zdanie i zaproponuje swojego przedstawiciela do składu 

Komisji Rewizyjnej?  

Wobec braku propozycji i uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

przyjęty większością: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Przewodniczący złożył gratulacje radnej Ewie Kubackiej wyboru, życząc owocnej pracy w szeregach 

KR. 

Uchwała Nr XXXIV/222/18 w sprawie odwołania i powołania radnego członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Żerkowa, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Wyłączono z porządku obrad uchwały w sprawie: 

5) podziału Miasta i Gminy Żerków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

6) utworzenia stałych obwodów głosowania na obszarze Miasta i Gminy Żerków, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

Projekty uchwał stanowią załączniki nr 11 i 12 do protokołu. 

7) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wobec braku uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został przyjęty 

jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/223/18 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

8) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na 2018", 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały mówiąc, że program jest w załączniku do uchwały oraz 

pozytywna opinia Powiatowego Lekarza Weterynarii.  

Wobec braku uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został przyjęty 

jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/224/18 w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na 2018", stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu. 

 

9) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na rok 2019, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wobec braku uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został przyjęty 

większością: 8 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/225/18 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 

rok 2019, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

10) ustanowienia trzech grupowych pomników przyrody, 

Przewodniczący powiedział, że odstępuje od czytania, ponieważ jest bardzo dużo tekstu, który był  

w materiałach i wszystkim wiadomo, o jakie drzewa chodzi.  

Radny Zdzisław Paluszkiewicz zwrócił się do Burmistrza informując, że w Brzóstkowie jest zabytkowy 

dąb na działce jednego z rolników. 

Burmistrz przyjął informację prosząc radnego o bliższe określenie gdzie znajduje się dąb, ale dziś nie 

można go włączyć do projektu uchwały, ponieważ obowiązuje cała procedura. Pomniki uwzględnione  

w projekcie uchwały rosną na polach od Kretkowa, Rogaszyc w kierunku Przybysławia. W ubiegłym 

roku objęto ochroną pomniki przyrody znajdujące się przy drodze powiatowej rosnące w Podlesiu, 

równolegle do Lutyni.  

Radny Janusz Szóstek dodał, że pomniki przyrody znajdują się w miejscach, gdzie radni byli na wizytacji 

oraz przedstawiciele Powiatu. 

Radny Sebastian Nowaczyk poinformował, że w Lubini Małej są też pomniki przyrody - dęby. Nie wiem, 

jaki status prawny ma to miejsce. Mówiono, że znajdował się tam drewniany kościółek z czasów 

szwedzkiego potopu i to nie jest legenda tylko historycznie udokumentowane w dziejach wioski. Miejsce to 

jest zaniedbane, na którym znajduje się stawek ze wzniesieniem, ale nie wiem, do kogo należy, czy jest 

gminne czy prywatne?     

Burmistrz odpowiedział, że wie, gdzie znajduje się to miejsce. Dodał, że jest to prawdopodobnie działka 

prywatna, ale to nie oznacza, że nie można jej objąć ochroną pomników przyrody.   

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

przyjęty jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/228/18 w sprawie ustanowienia trzech grupowych pomników przyrody, stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

11)  aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Żerków na lata 2017 – 2023, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wobec braku uwag Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały, który został przyjęty 

większością: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” w obecności  

15 radnych na sali w trakcie głosowania.  

Uchwała Nr XXXIV/229/18 w sprawie aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Żerków na lata 2017 – 2023, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Punkt 7 - Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone przez radnych. 

Burmistrz odpowiedział na pytania radnych: 

1) Radny Sebastian Nowaczyk – realizacja inwestycji gminnych. Burmistrz wyjaśnił, że na 

przebudowę ulicy Wodnej i Krótkiej w miejscowości Chrzan została podpisana umowa oraz 

załączono harmonogram prac. Jeżeli poprawi się pogoda, wykonawca rozpocznie prace. 

Podpisano również umowę na wykonanie robót w Lubini Małej - budowa ciągu pieszo - 

rowerowego na odcinku 232 mb. Usunięto drzewa, które blokowały wyjazd. Czekamy na 

polepszenie warunków pogodowych. Myślę, że w najbliższych trzech tygodniach wykonawca 

powinien wejść. Podobna sytuacja jest z remontem wiaduktu w Chrzanie poprzez wyrównanie 
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nawierzchni na przyczółkach oraz wykonanie odwodnienia - podpisano umowę. Burmistrz dodał, 

że wykonawca czeka na poprawę warunków pogodowych. Kolejna sprawa dotyczy 

przygotowania przetargu, ale najpierw należy zaktualizować dokumentację na wykonanie ulicy  

w Żółkowie. Przygotowano także dokumentację na odcinki dróg Pawłowice i kawałek od Kopalni 

Gazu w kierunku Lasek i od Lasek w kierunku Pawłowic. Całego odcinka nie uda się zrobić, ale 

jestem po rozmowach z Kierownikiem Kopalni Gazu Ziemnego Radlin i być może uda się 

wynegocjować od Dyrekcji PGNiG w Warszawie środki na dofinansowanie zadania, są też 

deklaracje osób prywatnych, które też chcą się dołożyć do zadania. Jest geodezyjne przygotowanie 

terenu. 

2)  Radny Jan Barański - wydawanie zezwoleń na budowę supermarketów. Burmistrz wyjaśnił, że 

budowa supermarketów jest inicjatywą osób, które widzą, że taka potrzeba istnieje m.in.: będzie 

budowany supermarket „DINO” w Chrzanie przy ulicy Długiej na skrzyżowaniu, po prawej 

stronie, naprzeciwko Strażnicy OSP przy skręcie do Stęgoszy wykupiono działkę i są załatwione 

wszystkie formalności. Myślę, że zadanie będzie realizowane. Specjalnego wpływu nie mamy, 

jeżeli ktoś kupuje nieruchomość i widzi w tym interes, uzyskuje warunki zabudowy  

i zagospodarowania terenu, to taki obiekt nie ma przeciwwskazań, żeby nie powstał. Na 

wniesienie sprzeciwu trzeba mieć zasadne argumenty. Nie wiem czy się ktoś w Dobieszczyźnie 

szykuje się na realizację takiego zadania, ale ja jeszcze o takiej sprawie nic nie słyszałem. 

Radny Jan Barański powiedział, że sklepy będą składać petycje, aby taki obiekt nie powstał.  

Burmistrz zapytał czy w Dobieszczyźnie jest ktoś chętny, aby pobudować taki obiekt? 

Radny Jan Barański odpowiedział, że była osoba z Krotoszyna zainteresowana budową takiego 

obiektu. Powiedziałem, że nie ma prawa się budować, bo on ziemi nie sprzeda. 

Radny Sebastian Nowaczyk uważał, że to jest problem, ponieważ duża aglomeracja ma więcej 

możliwości. Zgadzam się z tym, że takie rzeczy są potrzebne, ale my, jako radni powinniśmy się 

zastanowić nad jedną rzeczą, jeżeli powstanie duży sklep o dużej przepustowości, to małe sklepy  

i ci ludzie sprzedający nie będą mieli pracy. 

Radny Zdzisław Paluszkiewicz uważał, aby wpuszczać na nasz tern markety z kapitałem polskim.  

Sekretarz Gminy powiedział, że kiedyś za poprzednich rządów były przepisy, które mówiły, że rada 

gminy mogła zablokować budowę sklepu wielkopowierzchniowego wydając prawo miejscowe 

uchwałą, ale przepis był niekonstytucyjny i go zniesiono. Obecnie w Polsce nie ma przepisów prawa, 

które upoważniają burmistrza lub radę gminy, żeby mogła zablokować powstawanie takich miejsc (..). 

Jeżeli inwestor spełni wszystkie przepisy, musi otrzymać od burmistrza decyzję o warunkach 

zabudowy, a potem sprawa idzie do starostwa powiatowego gdzie są załatwiane wszystkie 

uzgodnienia.   

Radny Jan Barański uważał, że to jest bezprawie. Jak chcą tak sobie robią? 

Radny Sebastian Nowaczyk powiedział, że nie chodzi o bezprawie. Zaapelował, aby społeczność 

przyjrzała się warunkom środowiskowym czy np.: karta środowiskowa, która zostaje składana  

musi mieć uzgodnione oddziaływanie, czy jest zgodna z prawem. 

Radny Jan Barański podkreślił, że w Dobieszczyźnie są trzy sklepy, to czy jeszcze Dino jest 

potrzebne, po co kolejny sklep? 

Radna Ewa Kubacka stwierdziła, że jeżeli radny powiedział osobie zainteresowanej, że nie sprzeda 

ziemi i jeżeli nie znajdą innego terenu, to nie ma sprawy.   

3) Radny Zdzisław Paluszkiewicz – przejęcie działki w Brzóstkowie. Burmistrz wyjaśnił, że działka 

po prawej stronie, jeżeli jest Skarbu Państwa, to należy zwrócić się ANR i przejąć ją na stan 

gminy z przeznaczeniem na plac zabaw. Dodał, że działka znajduje się po prawej stronie  

w połowie drogi jadąc do kościoła pod górkę.  

 

Punkt 7 - Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Żerkowa za rok 2017. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania? 

Rada sprawozdanie przyjęła większością: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów 

„wstrzymujących się. /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 

 

Punkt 8 - Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa za rok 2017. 
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Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania? 

Rada sprawozdanie przyjęła jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się. /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Punkt 9 - Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
Radny Janusz Szóstek powiedział, że od miesiąca czasu rodzina z dzieckiem niepełnosprawnym nie 

posiada dostępu do wody. Powodem tego jest zamarznięcie sieci wodociągowej, która przechodziła przez 

budynki PGR Kretków, a które zostały opróżnione. Miesiąc czasu dowożą wodę, ale nie ma, czym 

napełnić pieca do ogrzewania pomieszczeń. Panie Burmistrzu rozmawiałem w tej sprawie i będzie trzeba 

uzyskać zgodę na ominięcie całego gospodarstwa i sieć wodociągową doprowadzić do tego domu.  

Burmistrz odpowiedział, że problem jest mu znany. Ci Państwo byli zasilani w wodę z byłego PGR-u, 

dawny zakład Kretków. Obecnie Agencja odbiera dzierżawcy obiekty i zabrała połowę zakładu. 

Chciałbym uzyskać jakąś pomoc finansową od Agencji na przebudowę sieci, ale nie bardzo byli 

zainteresowani sprawą. PGR na początku miał swoją wodę, ale wieś nie miała wody, potem się sytuacja 

odwróciła wieś miała wodę, a stan, jakości wody pogorszył się w gospodarstwie. Jeden z dyrektorów 

PGR-u za zgodą gminy pobudował sieć od węzła na początku Kretkowa do hydroforni, która znajduje się 

przed pałacem w głębi parku. Burmistrz dodał, że obecnie sytuacja jest taka, że połowę obiektów 

gospodarskich wyłączono z użytkowania i rury dostarczające wodę zamarzły. Z tej sieci wodę 

dostarczano do byłej leśniczówki. W związku z tym jest przygotowywane wystąpienie do ANR, że 

zaistniał taki problem |w Kretkowie i może wystąpić w GR w Kamieniu, ponieważ niektóre bloki 

mieszkalne są zasilane z wewnętrznej sieci, która biegnie przez obiekty gospodarcze, gdzie rury mogą 

zamarznąć. Zaznaczył, że są starania spadkobierców o przejęcie parku w Kretkowie i mogą zakręcić 

doprowadzenie wody. To będzie wymagało dokumentacji i uzgodnień. W związku z tym działania te 

byłyby przyjęte, jako nadzwyczajne i z środków zadanie będziemy mogli realizować. 

Radny Janusz Szóstek zapytał jak na dzień dzisiejszy tej rodzinie będziemy mogli pomóc?  

Burmistrz odpowiedział, że możemy dowozić wodę a jeżeli chodzi o dopuszczenie wody do naczynia 

grzewczego, to nie robi się tego codziennie i przy obecnej technice można to wykonać. Jest to długość ok. 

600 mb.  

Radny Janusz Szóstek powiedział, że zostają jeszcze 4 rodziny w podwórzu i te rodziny korzystają  

z wody, ponieważ ją mają. 

Burmistrz powiedział, że chyba nie mają, bo był moment, że woda tam też zamarzła. 

Radny Janusz Szóstek zaproponował, że można od tych rodzin poprowadzić sieć wodociągową do 

Państwa Wydubów. 

Burmistrz odpowiedział, że to jest żadne rozwiązanie, ponieważ będzie właściciel. 

Radni poruszyli temat jak dawniej było realizowane zadanie wodociągowania wsi. 

Burmistrz podkreślił, że mieszkania, w których mieszkały te osoby należały do PGR-u i wówczas wodę 

mieli. Obecnie jest inna sytuacja, ponieważ zaprzestano produkcji zwierzęcej, dlatego woda zamarzła.  

Zobaczymy, która wersja będzie prostsza i mniej skomplikowana, to rozwiązanie się znajdzie. Dodał, że 

obecnie mieszkańcy mogą wystąpić z pismem do Pana Burmistrza z prośbą o wydanie warunków, na 

jakich można podłączyć się do sieci gminnej.  

Radny Grzegorz Andraszak zapytał, co było przyczyną złożenia wniosku o wycofanie z porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: podziału gminy na okręgi wyborcze oraz utworzenie obwodów 

głosowania? 

Przewodniczący wyjaśnił, że na posiedzeniu komisji była mowa, że okręgi nie ulegają zmianie, ale 

przyszła opinia Komisarza Wyborczego, że spadła ilość mieszkańców w gminie w tym w m. Chrzan. Po 

przeliczeniu jednolitej normy przedstawicielstwa dla Chrzana wychodzi jeden mandat, dlatego ponownie 

zostaje utworzony okręg wyborczy dla Pogorzelicy, Antonina, Przybysławia i Szczonowa. Na tym 

polegała zmiana, nie chciałem, aby nie było sytuacji, że na komisji mówiliśmy, że nie zmieniamy nic a dziś 

mamy zmiany nie mając komisji opiniującej te materiały. W związku z tym chciałbym się umówić  

z Państwem na kolejne posiedzenie komisji, aby szerzej omówić ten temat i jeszcze w tym miesiącu 

zwołamy sesję, ponieważ uchwałę należy podjąć do końca m. marca.  

Radny Grzegorz Andraszak zapytał, jaką rolę w tym zakresie ma Rada a jaką Komisarz Wyborczy? 

Burmistrz wyjaśnił, że przedstawia propozycję Komisarzowi Wyborczemu, który akceptuje lub wnosi 
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uwagi, jeżeli są takie przesłanki. Rada też może wnieś swoje uwagi, które należy przesłać komisarzowi, 

który uzna, że są zgodne z prawem lub nie i dokona własnego podziału gminy na okręgi wyborcze. 

Burmistrz przypomniał, że zgodnie ustawą w gminach do 20 tys. wybiera się 15 radnych. Gmina Żerków 

ma 10411 mieszańców. Ilość mieszkańców dzieli się przez ilość okręgów i wychodzi jednolita norma 

przedstawicielstwa tj. 694,07. Propozycje przygotowano na podstawie ilości mieszkańców z dnia  

31 grudnia 2017 r. Z obliczeń dla miasta Żerkowa wychodzą trzy odrębne okręgi (3 radnych), pozostała 

ilość, czyli 12 mandatów przypada na okręgi wiejskie.  

Radny Grzegorz Andraszak powiedział, że w materiałach, który otrzymali radni jest informacja 

Komisarza Wyborczego w Kaliszu, że do przedstawionego podziału na okręgi wyborcze nie wnosi uwag. 

Rozumiem, że wszystko formalnie jest dobrze.  

Sekretarz wyjaśnił, że informacja dotyczy kolejnych zmian, które zostały wprowadzone. Po pierwszej 

uwadze przedstawionej przez Komisarza Wyborczego dokonano zmian w projekcie uchwały, którą radni 

otrzymali, a dziś jest przedstawiony projekt uchwały po zmianach, do której Komisarz nie ma uwag. 

Radny Grzegorz Andraszak podziękował, za wyjaśnienie oraz zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej z pytaniem, kiedy KR zajmie się zgłoszonymi wątpliwości dotyczącymi przeznaczenia 

rezerwy celowej?  

Radna Ewa Marek –Skiba przewodnicząca KR wyjaśniła, że dziś uzupełniono skład KR, która  

w najbliższym czasie spotka się, przypuszczalnie w przyszłym tygodniu. 

Przewodniczący zaproponował termin kolejnej komisji na dzień 14 marca 2018 r. (środa) o godz. 15:00  

Radny Sebastian Nowaczyk zwrócił się do radnego Grzegorza Andraszaka, aby wniosek sprecyzował  

i przedstawił na piśmie. 

Przewodniczący przypomniał, że tematem posiedzenia będzie ukonstytuowanie się Komisji Planowania  

i Finansów oraz Oświaty, Kultury i Współpracy z Zagranicą; podział gminy na okręgi wyborcze  

i utworzenie obwodów wyborczych. Ponadto poinformował, że sołtysi otrzymali zaproszenie na 9 marca 

2018r. o godz. 11:00 na spotkanie z przedstawicielami: województwa wielkopolskiego  

i powiatu jarocińskiego w sprawie scaleń gruntów.  

Burmistrz poinformował o:  

1) możliwości wzięcia udziału w II Pielgrzymce Sołtysów do Sanktuarium w Kaliszu, w dniu  

10 marca 2018 r. Zbiórka pocztów sztandarowych o godz. 11:00 na placu św. Józefa, msza św. 

rozpocznie się o godz. 12:00. Chętnych prosi się o zgłoszenie do biura Rady, 

2) możliwości wzięcia udziału w występie Zespołu Pieśni i Tańca Śląsk w dniu 18 maja 2018 r., 

który odbędzie się w Poznaniu. Wyjazd zorganizowano z okazji Dnia Samorządowca, ale muszą 

być zgłoszenia, aby znać ilość biletów wstępu, 

3) kosztach ferii zimowych, które trwały od 12 – 23 lutego 2018 r., które wyniosły ok. 26 tys. zł.  

W każdej szkole się coś działo: filmy, występy, wyjazdy na lodowisko do bajkolandu, Brama  

Poznania i Areny w Poznaniu.    

Radny Janusz Szóstek powiedział, że Burmistrz mówił, że jest nowy dzierżawca na stawy. Czy to jest 

aktualne.  Jeżeli tak, to należy zrobić przegląd urządzeń z uwagi na bezpieczeństwo, ponieważ podniosła 

się woda. Poprzedni dzierżawa nie zrobił nic, wszystkie jazy są rozwalone. 

Burmistrz odpowiedział, że należy spotkać się z członkami Komisji Rolnictwa i z tymi osobami, którzy 

wiedzą gdzie są zastawki, aby pokazali, które są niesprawne i wymagają naprawy. 

Przewodniczący z okazji Dnia Kobiet złożył życzenia wszystkim paniom, życząc wszelkiej pomyślności, 

a sołtysom z okazji Dnia Sołtysa, który przypada dnia 11 marca wszystkiego dobrego, owocnej pracy.  

 

Punkt 10 – Zakończenie obrad sesji. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował zebranym za 

udział w obradach i zamknął XXXIV sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 

 

Protokółowała:        

        PRZEWODNICZĄCY  

Teresa Szablewska      Rady Miejskiej Żerkowa 

 

      Wojciech Raś  


